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1_E6_97_A5_E9_c8_174217.htm you visited friend/relative*Who 

拜访谁？*When you went?*How she / he / you felt?*What kind of

gifts Chinese people usually give?*你们国家的人现在的生活方式

和以前有什么不同？*拜访朋友的经历如何？*朋友之间的感

情需要怎么维持？*如果不联系，感情会不会变淡？*如何拜

访别人？*What gifts do you take when you visit others?*How

people welcome the foreigners?Animals*What it is*How you got to

know it*Why you like it*还有什么动物是家庭有可能养的？它

的价值好处？*人是如何对待动物的？人与动物的关系？*政

府如何保护野生动物？*有些人喜欢有些人不喜欢动物？为什

么？*中国特有的动物是什么？*如何控制人们猎杀动物？*如

何看待养宠物Describe a place you would like to visit.*Where it is

located*What is special for you*What you can do there*Why you

want to stay there*围绕你的家乡（Hometown）问些相关的深

入性问题*农村与城市的不同是什么？*为什么有的人喜欢搬

到郊外去生活？*农村给你的印象是什么？*Differences between

small cities and big cities*Lifestyle/mode of workDescribe an activity

in English classThe best age to learn EnglishIs it good to have only

one language around the worldIs the English speaking countries

important for those who language study?Compare the languages that

you knowIs English popular in China/world?Is language learning

important for learning a culture?What language is most useful for
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